
 

 

Rondvraag over onderdak voor asielzoekers 

 

Uit de pers vernemen wij dat er door het rijk een beroep is gedaan op alle gemeenten in Nederland 

om een verwacht extra aantal van 5000 asielzoekers in 2020 op te vangen. Wij vernemen ook dat 

veel gemeenten zeggen geen bijdrage te kunnen leveren omdat er geen ruimte beschikbaar is. 

Op Europees niveau is afgesproken is dat alle EU landen, naar omvang en draagkracht, de opvang van 

vluchtelingen uit kampen in m.n. Griekenland en Italië evenredig zouden verdelen. Dit uitgangspunt 

wordt nog steeds niet gehaald, en ook Nederland voldoet niet aan zijn quotum. Op dezelfde wijze 

zouden gemeenten in Nederland ook kunnen werken aan een systeem van evenredige verdeling, 

zodat de opvang minder afhankelijk wordt van goede wil op lokaal niveau. Kunnen wij dit nu ook 

binnenlands met zo’n  beperkt aantal (vergeleken met de Griekse en Italiaanse aantallen) niet 

regelen? 

Daarnaast is het belangrijk bij het Rijk op te blijven aandringen op goedlopende procedures, zowel in 

de landen van eerste aankomst als in eigen land, en op voldoende IND capaciteit, zodat lagere 

overheden geen onnodige kosten hoeven te maken voor langdurige opvang. 

Vraag 1 

Hoe staat de gemeente Westerveld hierin? Zijn wij ook benaderd en voor welk aantal mensen? 

Vraag 2 

In 2015 ontving onze gemeente een budget voor extra opvang van asielzoekers. Dit budget is niet 

(volledig) voor dit doel uitgegeven, maar in de algemene middelen gevloeid.  Wij gaven dit al eerder 

aan. Zou het college dit bedrag (deels) alsnog voor de opvang beschikbaar willen maken? 

Vraag 3. 

Is de gemeente Westerveld bereid in de opvang een ruimhartig aandeel te leveren? Welke 

praktische mogelijkheden en locaties worden momenteel onderzocht? 

 

 

 


